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bulonado para la completa estabilización…………106.488,00 €”.

Com es pot comprovar el 2 i 3, són molts més cars, millors, però 
més cars I l’Ajuntament en eixos (i estos) moments no s’ho pot 
permetre.
Que no estava molt clar si el bulonat seria la millor solució.

9/ Que la plaça Cervantes s’ha substituït la graveta de la zona dels 
gronxadors per làmines de cautxú per a evitar la brutícia a la plaça i que 
els xiquets sofrisquen cap mal.

A continuació el Sr. Alcalde dóna per conclòs el Ple i alça la Sessió, 
a les vint-i-tres hores i quaranta-dos minuts, de la qual cosa jo, el 
Secretari, done fe

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 30 
DE SETEMBRE DE 2008.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ

SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS 

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  i pública, l’Orde del dia de la 
qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions d’este 
Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr. 
Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les vint-i-una hores i 
trenta minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDRE DEL DIA

1r. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 06-06-2008.  
Preguntats els presents si aproven l’acta de la sessió de data sis de 
juny de dos mil vuit l’aproven per unanimitat.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol i la regidora del grup popular Sra. 
Orient demanen que es modifiquen alguns paràgrafs, el que es farà 
abans de transcriure-la al llibre d’actes.

2n- DESIGNACIÓ DE DIES FESTIUS DE CARÀCTER LOCAL PER 
A 2009.

La proposta d’Alcaldia és designar com a dies festius de caràcter local 
per a l’any 2009 els següents:

6. 20 de març.
7. 7 de desembre

Sotmesa la proposta a votació s’aprove per unanimitat.
El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que no estaria de 
més que un altre any es tingués en compte la festivitat de Sant Vicent, 
ja que té molta tradició i no ha sigut inclosa ni l’any passat ni aquest 
any.
   
3r. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR SOBRE FRACCIONAMENT DE 
PAGAMENT DE LA QUOTA DE RSU. El Sr. Alcalde cedeix la paraula 
al portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz, el qual explique que 
el motiu de la moció és facilitar a la gent del poble el pagament de la 
quota de la taxa de recollida de residus sòlids urbans i  llegix la següent 
moció, presentada pels regidors del grup popular:

Els regidors integrants del Grup Popular, a l’empar de l’establert en 
l’article 97 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, formulen, per a la seua discussió i, si 
és el cas, aprovació en el Ple Ordinari a celebrar el pròxim dia a partir 
de avui, la següent:

MOCIÓ:

Que s’acorde que amb l’augment desmesurat del rebut de recollida 
de RSU en més d’un 275% en la majoria dels casos, ( aprovat este 
augment pel grup JNP i votat en contra pel grup popular), i per a 
facilitar als veïns poder pagar este onerós impost amb més facilitat.
Que es fraccione el pagament en quatre rebuts repartits al llarg de 
l’any.

El Sr. Alcalde diu que no és un impost, que és una taxa, i que el 
seu grup votarà en contra perquè aquest any ja no es pot fraccionar 
el rebut, però que es tindrà en compte per a l’any vinent. També 
comenta que probablement es reduirà el rebut si es redueix l’import 
del transport i el tractament. El Sr. Alcalde  els comenta, als membres 
de l’oposició, que pareix que no s’han llegit l’ordenança, ja que 
aquesta tan sols permet fraccionar el pagament en dues vegades,  
o siga, semestralment.

El Sr. Zaragozà diu que espere que es tinga en compte per a l’any que 
ve.

Sotmesa la moció a votació no s’aprova, per cinc vots en contra, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP, i quatre vots a favor, del grup popular
 
4t. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR SOBRE ASSIGNACIÓ DELS 
MEMBRES DE LA CORPORACIÓ. El Sr. Alcalde cedeix la paraula 
al portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz, el qual explique que 
el motiu de la moció és per que en aquest temps de crisi i mancança 
de medis els regidors que cobren de l’ajuntament facen un esforç i es 
rebaixen els jornals, i llegix  la següent moció, presentada pels regidors 
del grup popular:

Els regidors integrants del Grup Popular, a l’empar de l’establert en 
l’article 97 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, formulen, per a la seua discussió i, si 
és el cas, aprovació en el Ple Ordinari a celebrar el pròxim dia a partir 
d’avui, la següent:

MOCIÓ:
-Que s’acorde que en conseqüència amb la greu crisi econòmica 
existent en el nostre municipi, amb la paralització de diverses 


